

Yves Abel

Yves Abel was born in Toronto. Since 2015, he has been the Chief Conductor of the Nordwestdeutsche Philharmonie (Herford, Germany). He was also the Principal Guest Conductor of the Deutsche Opera Berlin from 2005-2011. He is comfortable in both symphony and opera, having worked with many leading orchestras in Toronto and Montreal as well as in Berlin, Amsterdam, New York, San Francisco, Lyon, Dublin, Copenhagen, and many in Italy and Spain. He is a frequent guest of the world's greatest opera companies, including Royal Opera House in London, Metropolitan Opera, Opéra de Paris, Wiener Staatsoper, La Scala, Bayerische Staatsoper, and in such festivals as Aspen, Pesaro, Glyndebourne and Spoleto. He has been awarded Chevalier des Arts et des Lettres by the French Government.



Photo Credit: Marco Borggreve

阿貝爾

生於多倫多，阿貝爾自 2015 年起獲西北德愛樂樂團委任為首席指揮。他並於 2005 至 2011 年期間出任柏林德意志歌劇院首席客席指揮。他對交響樂曲及歌劇同樣擅長，並曾於多倫多、蒙特利爾、柏林、阿姆斯特丹、紐約、三藩市、里昂、都柏林、哥本哈根及意大利與西班牙的城市等當地樂團合作。他亦是世界頂尖歌劇院的常客，包括倫敦皇家歌劇院、紐約大都會歌劇院、巴黎歌劇院、維也納國家歌劇院、米蘭斯卡拉歌劇院及慕尼黑巴伐利亞國立歌劇院等，並參與於阿斯本、佩薩羅、格萊德邦及斯波萊托等地的藝術節。他曾獲法國政府頒發法國文學藝術騎士勳章。